

2020 - Lot 4 key activities

1. Conducting an EU case-study synthesizing main experiences and learnings in Europe on the role of hydropower for promoting energy market integration, with focus on market design and regulatory frameworks.

开展欧盟案例研究, 汇总欧洲在通过水电促进能源系统转型方面的主要经验和措施, 特别是在市场设计与监管框架等方面。

2. Conducting a technical study to support the implementation of green hydropower standards in China.

开展技术性研究以支持绿色小水电在中国的发展及其标准的完善与实施。

3. Conducting a study on the potential of energy storage integration for Renewable energy system development in China, with a special focus on the analysis of the way hydropower station may support renewable energy as a backup mechanism

开展关于“能源存储在促进中国可再生能源系统发展中的潜力”的研究

2020 - Lot 4 key activities

4. Planning of **an International Symposium** on Water-Energy Nexus and Sustainable Hydropower Development, including field trips and experiments together with local partners.

筹备主题为“水与能源纽带关系与可持续水电发展”的国际研讨会，包括关于水生态与河流健康的实地考察。

5. Compiling a **synthesis document** based on learnings and experiences from the Hydropower Dialogue project in Sweden

对瑞典在水电开发与环境保护相关利益者对话机制实施中的措施与经验进行汇总。

6. Further development and expansion of **the EU-China Sustainable Hydropower Innovation Network (ECSHIN)**

进一步开展建设”中欧可持续水电创新网络”的工作。

2020 - Lot 4 key activities

7. Developing **preliminary policy briefs** based on the studies and events above
基于上述开展的研究与活动，中欧合作方联合编写政策摘要与技术建议。

8. Participating **business events organized by Lot 5 Business Pilar**
参加由Lot 5组织的商业合作与对接活动。

9. **Activities that are postponed** owing to Covid-19 include:

- Symposium in China originally planned in April 2020
- Workshop and study visit from China during World Water Week 2020

受疫情影响所推迟的活动包括原计划于4月举办的国际研讨会，以及2020年世界水周期间计划举办的研讨与交流活动。

Thank you!
谢谢!

www.cewp.eu



Twitter @ChinaEUwater